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Asfalt še ne prinese
vseh blagrov

Z asfahom na cesti med Stransko vasjo in bliinjo
Dobrovo so si krajani Stranske vasi pošteno oddahnili.
Konec je bilo večnega požiranja prabu s ceste in bojazni,
da bodo v kaki ceslni kotanji zdaj zdaj puslili izpnšno cev
ali kak drug del avtomobila, pa tudi večne jeze, da so
»resničo slranska vas«. ker se jih tako dolgo nihče ne
spomni z asfaltom. Zdaj, po dveh letih, so se Ijudje že
dodobra navadili na asfall, zato pa se je bes nekaterih
krajanov usmeril » "bjestno mladež, ki pridno puli in
uničuje prometne znake in količke ob cesti.

»Cesta je bila pred tem dobro signalizirana. lahko bi
rekli, da po vseh evropskih standardih. Nekaj prometnih
znakov je mularija zmetala celo v Gradaščico. Urgirali
smo na Dobrovi, zakaj je tamkajšnji disco odprt tako
pozno v noi, saj vandalizem po našem zganja prav mla-
dež, ki obisuje ta disco. Tudi policijo smo poklicali,
a smo dobili odgovor, da je treba storilce najti na delu.
Tudi ie bi protnctne znake še enkrat postavili, bi jih
mularija ponovno populila. Ni£ kaj dosti bolje ni tudi na
Polhograjski in Horjulski cesti,« je jezen eden odgovor-
nih v vaški skupnosti Stranska vas.

Stranjovarci, ki žive nekoliko dlje ob cesti proti Podu-
tiku pa se ubadajo še s skrbmi, ki so za njihove sova&ane
v središču vasi že mimo: kdaj bodo dobili asfalt. Na cesti
proti Podutiku je namreč še 1900 metrov makadama, in
prav nič ne kaže, da bi kaj kmalu tudi ta del (tranzitne)
ceste dobil asfall. Krajani upajo, da bodo cesto asfaltirali
vsaj drugo leto.

Makadam v delu Stranske vasi je ovira, da v kraju ni
pravega soglasja glede nadaljnjega razvoja vasi: nujno bi
bilo treba razširiti vodovodno omrežje, saj nekaj hiš še
vedno nima vodovodne napeljave, vas, vsaj njen osrednji
del, pa potrebuje tudi javno razsvetljavo (»naj se vidi, da
smo naselje«), Vaška skupnost bo skuJala še letos priti
do potrebnih projektov. Krajani Stranske vasi pa si želijo
tudi organiziranega prevoza njihovih otrok v (dobrov-
sko) šolo. Ti se morajo še vedno znajti kakor kdo ve in
zna - tudi na zelo prometni Polhograjski cesti, kjer še
vedno ni ustieznega prehoda za pešce.
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